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Haidar Norbert: Köszöntök mindenkit a Szociális és Egészségügyi Bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy 11 fő jelenlétével határozatképes a Bizottság. Jegyzőkönyv hitelesítőt 
kell választanunk. Javaslom Heizler Norbertet megválasztani. Kérdezem, hogy elvállalja-e. 
 
Heizler Norbert:  Igen. 
 
1/2017. (I. 24.) SZEB határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül úgy határozott, hogy a 2017. 01. 24-ei rendes ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Heizler 
Norbertet választja. 
Határid ő:   2017. január 24. 
Felelős:       Haidar Norbert, elnök 
 
Heizler Norbert:  Az ülést megnyitom, javaslatot teszek az ülés napirendjére a kiküldöttek 
szerint. Nincs változás, kérdezem a T. Bizottságot, hogy van- e esetleg a napirendi pontokhoz 
hozzászólás, észrevétel. Nincsen. Akkor fogadjuk el a napirendet. 
 
2/2017. (I. 24.) SZEB határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
úgy határozott, hogy a 2017. 01. 24-ei rendes ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja 
meg: 
Nyilvános ülés: 
1. Praxis átadási kérelem (10. sz. felnőtt háziorvosi körzet) 
Előterjesztő: Haidar Norbert, elnök 
2. Cégváltozás miatt új feladat-ellátási szerződés megkötése (67. sz. felnőtt háziorvosi 
körzet) 
Előterjesztő: Haidar Norbert, elnök 
3. Az Önkormányzat 2017. évi költségvetése 
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás, polgármester 
Zárt ülés: 
4. Szociális ügyek elbírálása 
Előterjesztő: Haidar Norbert, elnök 
5. Lakásügyek 
Előterjesztő: Haidar Norbert, elnök 
Határid ő:   2017. január 24. 
Felelős:       Haidar Norbert, elnök 
 
 
1./ napirendi pont:  
Praxis átadási kérelem (10. sz. felnőtt háziorvosi körzet) 
 
 
Haidar Norbert:  1./ napirendi pont: Praxis átadási kérelem a 10. sz. felnőtt háziorvosi 
körzetben. Kérdezem a T. Bizottságot, van-e esetleg ehhez kérdés, nincsen. Vitát megnyitom, 
lezárom. Indulhat a szavazás. 
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3/2017. (I. 24.) SZEB határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül úgy határozott, hogy Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 
határozatlan időre kössön feladat-ellátási szerződést, dr. Paukovits-Kőhalmi Dóra egyéni 
vállalkozó háziorvossal a 310092261 sz. felnőtt háziorvosi praxis (10. számú felnőtt 
háziorvosi körzet) területi ellátási kötelezettségének folyamatos biztosítása céljából, a 
mellékelt dokumentumok alapján.  
Rendelés helye: 1117 Budapest, Fehérvári u. 12., felnőtt háziorvosi rendelő.  
Rendelési ideje: hétfő: 16-20, kedd: 8-12, szerda: 16-20, csütörtök: 8-12; péntek páros: 15-
19, péntek páratlan: 8-12. 
Bizottság felkéri a Polgármestert a feladat-ellátási szerződés fentiek szerinti megkötésére. 
Egyidejűleg – dr. Farkas András kérelmére - közös megegyezéssel megszűnteti a 10. számú 
felnőtt háziorvosi körzet ellátására a Dr. Farkas András Háziovosi Bt-vel fennálló feladat-
ellátási szerződést. 
Határid ő:  2017. március 31. 
Felelős:     Haidar Norbert, elnök 
 
 
2./ napirendi pont:  
Cégváltozás miatt új feladat-ellátási szerződés megkötése (67. sz. felnőtt háziorvosi 
körzet) 
 
 
Haidar Norbert: 2./ napirendi pont: Cégváltozás miatt új feladat-ellátási szerződés 
megkötése a 67. sz. felnőtt háziorvosi körzetben. Kérdezem a T. Bizottságot, van-e esetleg 
ehhez kérdés, nincs. Vitát megnyitom, lezárom. Indulhat a szavazás. 
 
4/2017. (I. 24.) SZEB határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
úgy határozott, hogy Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata határozatlan időre 
kössön feladat-ellátási szerződést, dr. Solymos Ágnes felnőtt háziorvossal a „SONAMEDIC 
Kft.” képvisel őjével, a 310092344 sz. felnőtt háziorvosi praxis (67. számú felnőtt 
háziorvosi körzet) területi ellátási kötelezettségének folyamatos biztosítása céljából, a 
mellékelt dokumentumok alapján.  
Rendelés helye: 1117 Budapest, Erőmű utca 8. felnőtt háziorvosi rendelő,  
Rendelési ideje: hétfő: 8-12, kedd: 16-20, szerda: 8-12, csütörtök: 16-20; péntek páros hét: 15-
19.; péntek páratlan hét: 8-12,  
A Bizottság felkéri a Polgármestert az Egészségügyi Feladat-ellátási szerződés fentiek szerinti 
megkötésére. 
Egyidejűleg – dr. Solymos Ágnes kérelmére - közös megegyezéssel megszűnteti a vele a 67. 
számú felnőtt háziorvosi körzet ellátására - egyéni vállalkozóként - fennálló Egészségügyi 
Feladat-ellátási szerződést. 
Határid ő: 2017. március 31. 
Felelős:     Haidar Norbert, elnök 
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3./ napirendi pont:  
Az Önkormányzat 2017. évi költségvetése 
 
Haidar Norbert:  3./ napirendi pont: Az Önkormányzat 2017. évi költségvetése. Megkérem 
Pápai Magdolnát, hogy ismertesse a 2017-es költségvetést. 
 
Pápai Magdolna: Köszönöm a szót. T. Elnök Úr! T. Bizottság! A 2017. évi költségvetési 
rendelettervezet elkészült, az államháztartási törvény és annak a végrehajtásáról szóló 
kormányrendelet szerinti tartalommal és szerkezetben. A tartalmát illetően jelentős változás a 
tavalyi évhez képest nincsen, viszont egyéb jogszabályváltozások miatt különböző tervezett 
tételeknél viszont elég jelentősen van, így ezeket emelném ki a Bizottság részére.  

A költségvetés tervezet fő összege: 23,5 milliárd forint, a bevételi-kiadási főösszege. 
Hiánnyal, hitellel nem tervezetek, és az Mötv. előírásai szerint működési hiányt sem 
tervezhetnek, így annak tervezése sem történt. Bevételi oldalon a működési bevételeknél 
tervezésre kerületek a központi költségvetésből származó támogatások, közhatalmi bevételek, 
adóbevételek, az Önkormányzat és az intézmények működési bevételei, és a különböző 
pályázati forrásokból származó bevételek, államháztartáson belülről és kívülről. A működési 
bevételeken túl felhalmozási bevételeiket nagyobb összegben tudták tervezni az előző évhez 
képest, egyrészt az ingatlanpiaci helyzetre tekintettel, most kedvezőbb értékesítési 
lehetőségek vannak, illetve felhalmozási bevételként kormányzati intézkedésként 500 millió 
forintot kaptunk óvodai férőhely bővítésére. Ez is egy olyan jelentős forrás, ami a 
feladatellátásunkat segíti. Kiadási oldalon a működési kiadások között a bértervezésére térnék 
ki részletesebben. Hosszú idő óta a központi költségvetési törvény 2008. óta most teszi 
lehetővé első alkalommal, hogy a köztisztviselők illetményalapot emelje a Képviselő-testület, 
a 38.650 Ft-ról. Kormányzati intézkedésekre emelkedik a minimálbér, a garantált 
bérminimum, 15-25 %-al; illetve egyes ágazati jogszabályok is emelik a különböző 
közalkalmazotti szférában dolgozóknak a béreit, bértételeit, bérkiegészítéseit. Emelkedik a 
kormánytisztviselők bére is, és igazából a közigazgatásban is megjelent egy olyan jelenség, 
amivel most már szembetalálkoznak: a szakemberhiány. Mindezek összességében azt 
indokolják, hogy a Hivatalnál is legyen bérfejlesztés, így javaslatot tesznek a Képviselő-
testületnek arra, hogy 47.000 Ft-ra emelje az illetménylapot, továbbá jelentős emelkedések 
hatására a különböző gazdasági folyamatok hatására, ugyanígy javaslatot tesznek a bizottsági 
elnökök, tagok, és a tanácsnokok tiszteletdíjának az emelésére is, 20 illetve 15,5 %-ban. Az 
intézményeknél tervezésre került 10 % -os bérfejlesztés azon munkavállalók vonatkozásában, 
akiket nem érint az egyes ágazati jogszabályok alapján kialakított életpályamodell kialakítása, 
felállítása során jelentkező bérfejlesztés, illetve a minimálbér és a garantált bérminimum 
emelkedése sem érinti ezeket a kollégákat. Részükre 10 %-os bérfejlesztést terveztek. A 
személyi juttatások között intézményi szinten terveztük a jogszabály által biztosított 
maximális összegben a bruttó 200 e Ft összegben a cafetéria keretet, illetve előző évek 
gyakorlatához hasonlóan vagy azonos mértékben az emelt illetményekre az előbb elmondott 
emeléseket figyelembe véve 2 % jutalomkeret és a kereset kiegészítés is 2 %-os mértékben, 
emelt összeggel került tervezésre.  

Céltartalékra 627 millió forintot terveztek különböző jogcímekre bontva, amelyek a 
biztonságos gazdálkodást segítik. A céltartalékok között szerepel idén a 2017. évben az 
intézmények eszközbeszerzési tartaléka, a korábbi években nem itt szerepelt, ezért ezt itt 
kiemelem. Felújításokra 1,1 milliárd forintot terveztünk, ezen belül a szociális és 
egészségügyi ágazatot érintően egészségügyi rendelők felújítása, bölcsődék és szociális 
intézmények felújítása megjelenik, és 2 milliárd forintot terveztek beruházások fedezetére. 
Ezen belül is fedezetet nyújtanak orvosi rendelők klimatizálására, akadálymentesítésére (ez a 
tavalyi évben már elindult, ennek a folytatására), és tervezésre került a gyermek egészségügyi  
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centrum kialakítására egy 50 millió forintos önrész. Ennyit szerettem volna elmondani, és 
akkor várom a kérdéseket.  
 
Haidar Norbert:  Köszönöm szépen, Alpolgármester úrnak adom meg a szót. 
 
dr. Molnár László:  Köszönöm szépen. T. Elnök úr! T. Bizottság! Csak egy kettővel 
szeretném pontosítani vagy kiegészíteni osztályvezető asszony által elmondottakat. Kezdjük a 
legkisebbekkel, a gyerekekkel. Azért hogyha megnézik a bölcsődei felújításokat, akkor 
gyakorlatilag minden önkormányzati bölcsődét érint az idei költségvetés. Azt gondolom, hogy 
ilyen mértékű intézmény felújítás bölcsődében régen volt az önkormányzatnál. Ez különösen 
akkor örvendetes, hiszen a Fejér Lipót utcai beruházás gyakorlatilag elkészül, éppen ezért azt 
gondolom, hogy a szociális ágazatnak az intézményi rekonstrukciója megfelelő ütemben 
halad. Az intézmények finanszírozása, felújításán kívül – mint ahogyan azt igazgató asszony 
is elmondta -, nagyon örvendetes tény (sajnálatos az), hogy ez a szociális ágazatot érinti a 
legjobban, hogy ez a 10 %-os bérfejlesztés ez bizony az itt dolgozóknak igazán nagy segítsége 
lesz. Én azt gondolom, hogy ezzel a bérfejlesztéssel az önkormányzat megtette azt a lépést, 
amire szükség van ahhoz, hogy ezen a piacon is versenyképes tudjon maradni az 
önkormányzati ellátórendszer. Ha a pénzbeli ellátásokat nézzük, akkor a tervezett 425 millió 
forintnak a jelentős része, egészen pontosan 360 millió forint önként vállalt feladatból adódik. 
Azt gondolom, hogy itt is az önkormányzat kimagaslóan jelentős összegeket fordít a pénzbeli 
ellátás rendszerének a fenntartására, különösen is, ha ehhez hozzászámolják a Vicus 
Alapítványnak juttatott 45 millió forintot is, ami azt gondolom, hogy így együtt kiegészítve 
megközelíti az 500 millió forintot, ami a kerület méretét tekintve megnyugtatólag rendezi 
ennek a kérdésnek is a sorsát. Azt gondolom, hogy ebben a bizottságban szükséges még 
megemlékezni az 50+, 60+ programról, illetve a Norvég pályázatról. Ezeknek a fenntartási 
kötelezettségét az önkormányzat vállalja, hogyha nézik a sorokat a tavalyi évi 40 millióhoz 
képest, ez elsősorban a Norvég pályázatnak köszönhetően, ezekre a sorokra több mint 100 
millió forint van tervezve. Nagyon nagyon örvendetes, hogy ennek az ellátórendszernek egy - 
remélem hogy - új fénypontja lesz a Kérő utcai intézményüknek is a felújítása. Röviden 
ennyivel szerettem volna kiegészíteni. Köszönöm szépen. 
 
Haidar Norbert: Köszönöm szépen. Ha megengedik, én is néhány gondolattal kiegészíteném 
az előttem szólókat. Az idei évben is folytatódnak az orvosi rendelők felújítása; 110 millió 
forinttal lesz betervezve. A Vahot utcai rendelő tetőterének átalakítása pedig ugyancsak 
megvalósul. Egy fontos beruházás előtt állunk idén, a Gazdagréti téri védőnői szolgálat 
kialakítására kerül majd sor. Ezen kívül az orvosi rendelők klimatizálása ugyancsak 
folytatódik. Mindenképpen egy fontos dolog, hogy elkezdtük a rendelők akadálymentesítését, 
erre idén 15 millió forintot fognak ugyancsak fordítani. Köszönöm szépen. Aki kérdést 
szeretne intézni a bizottsághoz, az most megteheti. Kérdéskörben megadnám a szót Barabás 
Richardnak. 
 
Barabás Richard: Köszönöm szépen. Ha vicceskednénk, akkor megkérdezném, hogy 
szabad-e Önöknek Norvég pályázatot beadniuk, de ne vicceskedjenek, hanem komolyan 
beszélgessenek. Mintha láttam volna egy ilyen tételsort, javítsanak ki ha tévedek, hogy 200 
millió forintos ingatlan bevétel van betervezve. Adtunk-e el önkormányzati lakást, bérlakást, 
változott-e a bérlakás állomány, vagy ez más típusú ingatlanokra vonatkozik. Ezt szeretném 
megkérdezni. Köszönöm szépen.  
 
Haidar Norbert:  Köszönöm szépen. Vécsei Évának adnám meg a szót. 
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Vécsei Éva: Köszönöm szépen. A kérdésem az lenne, hogy alpolgármester úr említette ezt a 
több mint 400 millió forintot összességében. Ez az előző évihez képest mit jelent? Csökkenő 
vagy emelkedő tendenciát mutat? Köszönöm. 
 
Pápai Magdolna: Tisztelt Képviselő úr! A költségvetésünkben valóban tervezésre kerültek a 
felhalmozási bevételek között telekértékesítésre 301 millió forint, lakásértékesítésre 42,5 
millió forint, és nem lakás célú helyiség értékesítésére 240 millió forint. Itt a lakás 
értékesítésen belül a rossz műszaki állapotú pályázat lesz kiírva, és itt annak a bevétele van 
tervezve, és a nem lakáscélú helyiségeknél is a különböző társasházakban lévő üres 
helyiségeknek az értékesítésére, amelyek jelenleg ugye főleg a vegyes tulajdonú házakban 
kiadást keletkeztetnek nekünk, bevételt nem. A telkeknél is kizárólag olyan telkek 
értékesítése, amely gazdaságos az önkormányzat számára.  
 
Haidar Norbert:  Köszönöm szépen, Alpolgármester úrnak adnám meg a szót. 
 
dr. Molnár László:  Képviselőasszony kérdésére: a tavalyi évben viszonylag új rendszer 
került bevezetésre, ezért – most nem akarok blöffölni – nem tudom pontosan mennyi szám 
szerepelt a tavalyi évi költségvetés tervezetében, de gyakorlatilag a tavalyi év tényleges 
kifizetéséhez lett tervezve a mostani költségvetés, tehát semmiképpen sem csökkent ez az 
összeg.  
 
Haidar Norbert: Kérdést nem látok többet. A vitát megnyitom. 
 
Rádi Károly:  T. Bizottság! T. Elnök úr! Köszönöm szépen. Mindig azt mondják, minden 
egyes évben, hogy ellenzékben könnyű a költségvetésről beszélni. Most is ez történik Én ott 
voltam a 2016-os költségvetésnek az elfogadásán a képviselő teremben. Molnár Gyula azt 
mondta, hogy „ez a költségvetés olyan egyszerű, mint a faék”. Bíztunk benne, hogy 2017-ben 
ez a helyzet változik, de azt kell, hogy mondjam, hogy sok minden nem történt, az idei év 
szerintem inkább arról szólna, hogy ez a költségvetés nyomokban tán tényeket is tartalmaz. 
Azt látom, hogy itt a tervezettben megemlékeztek nagyon sok barátról, meg hozzájuk köthető 
alapítványokról, ez nem maradhatott ki a sorból, de a számok azok makacs dolgok. 
Készültem: 2015-ben szociális juttatásokra meghatároztak az előterjesztésben 636 millió 
forintot. Ez 2016. derekán lecsökkentették 590 millió forintra, ebből a 2016. évi 
zárszámadásban azt írták, hogy felhasználható belőle 376 millió forintot, ehhez képest most itt 
van a 2017-es számsor, ami 425 millió forintot tartalmaz. Akkor, amikor azt látjuk magunk 
körül, hogy egyre több a hajléktalan Magyarországon, egyre több az elesett ember, a 
kormánypárt uralta médiában is csak arról szólnak a hírek, hogy gyerekek megfagynak a saját 
ágyukban - már akinek van még saját lakása egyáltalán -, és ehhez képest azt látjuk, hogy 
2017-ben a költségvetési számokat nagyjából 30 %-al csökkentették a 2015-ös évhez képest. 
Önök szerint ez tényleg jó irány, ami ebben történik? Ez lenne az egyik kérdésem. A másik 
pedig, említettem az elején, hogy nyomokban fellelhető tényeket tartalmaz. Elnök úr éppen 
jelezte, hogy az orvosi rendelők felújítására illetve a renovációra mennyi pénzt költenek. 
Szeretném megkérdezni, hogy 2016-ban, Önök ígéretet tettek arra, hogy a Keveháza utcai 
gyerek rendelőnek a fűtés és melegvíz hálózatát megcsinálják. Ez 2016-ban részletesen 
készült el, és azt az ígéretet kapták az ott dolgozók, hogy a 2017-es költségvetésbe ezt az 
összeget behelyezik. Én lehet, hogy átfutottam, de ezt nem láttam. Pontosan ma beszéltem a 
rendelőintézetben az egyik doktornővel, aki mondta, hogy a gyerekrendelő részlegben még 
mindig hidegben várakoznak a gyerekek a rendelőben, azok, akik betegen beérkeznek. 
Szeretném megkérdezni, hogy 2017-ben megtörténik-e az amit 2016-ban megígértek? 
Köszönöm szépen. 
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Haidar Norbert:  Köszönöm szépen. Vitában kíván - e még valaki hozzászólni? 
Alpolgármester úrnak adom meg a szót. 
 
dr. Molnár László:  Köszönöm szépen. A tények szerintem is makacs dolgok, de mint 
ahogyan azt Ön is említette képviselő úr, a 376 millióhoz képest szerintem a 425 millió forint 
egyébként több, tehát az semmiképpen nem lehet azt mondani, hogy a 376 az csökken, 
miközben az 425-re nő föl. Miközben tegyük hozzá, hogy azt Ön is tudja, hogy a pénzbeli 
ellátásoknak a rendszere jelentősen változott, hiszen a pénzbeli ellátásoknak egy jelentős 
része átkerült a Kormányhivatalhoz, azoknak a költsége, és folyósítása nem az önkormányzat 
költségvetését terheli, hanem a Kormányhivatal költségvetését terheli. Mondhatjuk nyugodtan 
azt, hogy lehet, hogy Ön szerint csökken, a valóság azonban az, hogy ezek a számok 
növekednek, ezek a tervezett összegek, a pénzbeli ellátások. A másik pedig, azt azért nagyon 
határozottan visszautasítom, hogy amikor egy ilyen költségvetésről tárgyalunk, hogy az 
önkormányzat önként vállalt feladatai közül Ön azt mondja, hogy a 380 millió forint az 
bikfitty, és nem számít semmit, ilyeneket mond, hogy itt a 11. kerületben a kisgyerekek 
éheznek és fagyoskodnak a lakásaikban, miközben mi dorbézolunk a nem tudom hány 
csilliárdos dolgainkkal. Én azt gondolom, hogy ezek olyan vérlázító mondatok, hogy ezt 
nagyon határozottan visszautasítom Ha Ön a kerületben egy megfagyott embert, nem 
gyermeket, egy megfagyott embert mutat, az elmúlt időszakban, akkor én megemelem Ön 
előtt a kalapom. Nincs ilyen. És ez nem igaz. Az sem igaz, hogy a kerületben nőtt a 
hajléktalanok száma. Ez sem igaz. Ön blöfföl, és egy költségvetésnél ilyeneket blöffölni, hogy 
itt nőnek a hajléktalanok, meg a királyi médiában mi jelenik meg mi nem jelenik meg, ezzel 
nem tudok mit kezdeni. Amikor Ön azt mondja, hogy a 376-hoz képest a 425 az kevesebb, 
akkor azt gondolom, hogy nincs miről vitatkoznunk. Köszönöm szépen. 
 
Haidar Norbert:  Köszönöm szépen. Van-e esetleg hozzászóló. Rádi Károlynak adom mega 
szót, másodszorra. 
 
Rádi Károly:  Szeretnék erre válaszolni. Alpolgármester úr! A kedves kolléganője Király 
Nóra járt a családok átmeneti otthonában, itt a 11. kerületben. Gondolom látta, hogy milyen 
körülmények között vannak és hány olyan elesett ember van ebben a kerületben, aki 
rászorulna arra a támogatásra, amelyik sornak az összegét én keveseltem. Azt, hogy nincsenek 
hajléktalanok, de igen vannak, és nem kevesebb, hanem több van. Menjenek el nyugodtan, 
bárki előtt nyitva van az ajtó, menjenek el, nézzék meg azt, hogy ott milyen körülmények 
között, hány ember él, és hányan vannak olyan elesett családok, akik kénytelenek ezt 
elvállalni. Gondolom, fel fog ébredni a jószándék magukban. Köszönöm. 
 
Haidar Norbert:  Köszönöm szépen. Vitában kíván-e még hozzászólni valaki. Még annyit, ha 
megengedik kiegészíteném, hogy külön sor van az orvosi rendelők felújítására, illetve külön a 
Vahot utcai rendelő tetőtér kialakítására, átalakítására, az nincs jelenleg alábontva, és nyilván 
ebben döntés fog születni és nyilván az ígéreteinket be fogjuk tartani erre vonatkozóan. 
Köszönöm szépen, akkor szavazhatunk, ha jól látom. Egy határozati javaslatunk van, indulhat 
a szavazás. 
 
5/2017. (I. 24.) SZEB határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 2 
tartózkodással úgy határozott: javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés szerint 
fogadja el az Önkormányzat 2017. évi költségvetését. 
Határid ő: 2017. január 26. 
Felelős:     Haidar Norbert, elnök 
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Haidar Norbert:  Elfogadtuk. Zárt ülés következik. 
 
Budapest, 2017. január 24.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Heizler Norbert s.k.    Haidar Norbert s.k. 
              jegyzőkönyv hitelesítő           elnök 

 


